
Sąd Rejonowy w Zgierzu 
 

Gdzie mieści się Sąd Rejonowy w Zgierzu? 

 

 

Sąd Rejonowy w Zgierzu 

mieści się na ulicy 

Sokołowskiej 6. Mieszczą się 

tu: Biuro Obsługi Interesantów 

z czytelnią akt, Oddział 

Administracyjny, sekretariaty i 

sale rozpraw I Wydziału 

Cywilnego, II Wydziału 

Karnego, III Wydziału 

Rodzinnego i Nieletnich 

 

 

 

Sądem zarządzają Prezes Sądu i Dyrektor Sądu. 

 

 

 

W sądzie pracują sędziowie, 

referendarze, asystenci 

sędziów, kuratorzy, urzędnicy 

oraz personel pomocniczy. 

 

 

 

 

 



Czym zajmuje się sąd? 

• Sąd to niezawisły organ państwowy, którego zadaniem jest 

sprawowanie wymiaru sprawiedliwości (czyli rozstrzyganie sporów 

prawnych). 

• Sąd rozpoznaje sprawy z zakresu prawa cywilnego, rodzinnego oraz 

karnego. 

 

Czy budynek Sądu jest dostosowany do potrzeb osób ze 

szczególnymi potrzebami? 

 

 

 

Tuż przed budynkiem sądu 

znajdują się dwa miejsca 

parkingowe dla osób z 

niepełnosprawnościami. 

 

 

 

 

 

Toalety dla osób z 

niepełnosprawnościami 

znajdują się na parterze 

w obrębie V Wydziału 

Ksiąg Wieczystych, na I 

piętrze w korytarzu przy I Wydziale 

Cywilnym oraz na II piętrze, w korytarzu 

przy III Wydziale Rodzinnym i 

Nieletnich. Jest odpowiednio 

przystosowana i oznakowana. 

 



 

Szerokość korytarzy i schodów w 

budynkach sądu pozwala na swobodne 

poruszanie się osób z dysfunkcjami 

ruchowymi i osób poruszających się na 

wózkach inwalidzkich. 

 

 

 

 

 

 

 

Budynek jest dostosowany do potrzeb osób niewidzących lub słabo 

widzących. 

 

 

W budynku sądu znajduje się winda z 

poręczami oraz lustrem sferycznym. W 

windzie są przyciski w alfabecie brajla 

dla osób niewidomych i słabo 

widzących oraz komunikaty głosowe 

informujące o położeniu kabiny oraz 

otwieraniu i zamykaniu drzwi. 

 

 

 

 

 

Do budynku można wejść z psem asystującym, psem przewodnikiem lub 

osobą asystującą. 



Na każdej kondygnacji budynku 

znajdują się plany tyflograficzne do 

których kierują ścieżki naprowadzające; 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pasy ostrzegawcze przy 

klatach schodowych, 

brajlowskie nakładki na 

poręczach oraz 

ostrzegawcze nakładki na 

schody. 

 

 

 

 

 



 

Istotne pomieszczenia (sale 

rozpraw, pomieszczenia 

Biura Obsługi Interesanta, 

Czytelnia) oznaczono 

tabliczkami brajlowskimi. 

Pomieszczenia wyposażone 

w pętle indukcyjną również 

stosownie oznakowano. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gdzie można przeczytać akta sądowe? 

 

 

Czytelnia akt znajduję 

się w Biurze Obsługi 

Interesantów. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Czytelnia akt jest 

wyposażona w lupę dla 

osób słabowidzących. 

 

 

 

 

 

 

Jak skontaktować się z pracownikami sądu? 

Żeby załatwić sprawę w sądzie: 

1. Napisz pismo i przynieś je do Biura Obsługi Interesantów. 

Biuro Obsługi Interesantów pracuje: 

 w poniedziałki w godzinach 8:00 -18:00 

(przerwa od godz. 12:00 do godz. 12:30) 

 od wtorku do piątku w godzinach 8:00 -15:00 

(przerwa od godz. 12:00 do godz. 12:30) 

 

 

 

2. Napisz pismo i wyślij je na adres 

Ul. Sokołowska 6, 95-100 Zgierz 

 

 

 

 

3. Napisz wiadomość i wyślij na adres poczty 

elektronicznej: 

boi@zgierz.sr.gov.pl 

boi@zgierz.sr.gov.pl


4. Zadzwoń na numer: 

Biura Obsługi Interesantów - 042-715-75-00, 664 413 025, 

664 413 024, 

 

 

5. Wyślij faks na numer: 

042-209-11-50 

 

Osoby głuche i słabo słyszące mogą skorzystać z 

tłumacza Polskiego Języka Migowego w Biurze Obsługi 

Interesantów oraz w sekretariacie V Wydziału Ksiąg 

Wieczystych. 

 

Wirtualny tłumacz języka migowego 

W Biurze Obsługi Interesantów oraz w V Wydziale Ksiąg Wieczystych 

dostępny jest dla interesantów wirtualny tłumacz Polskiego Języka 

Migowego. 

https://pzgomaz.com/announcement?customer=SR_Zgierz

